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Czechowice -Dziędzicę 04.| ż. 1 9Jerzy Bozek GE Ę 58
Radny Rady Miejskiej
w czechowicach-Dzied zicach

Otrzymują:
1. adresat
2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Żelazny
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Sz. Pan
Marian Błachut
Burmi strz Czechowi c-Dziedzic

Wniosek radnego

dotyczy: projektu i montazu wiaty rowerowej ze stojakami przy Szkole
Podstawowej nr 2 w Ligocie

Nawiązując do prośby Pani Dyrektor SP2 w Ligocie z dnia 18.1 1 .2019 odnośnie
pov,ryrższego tematu chciałbym dodaó, że jednym z głownych celów powołanego
zespołu do spraw zrównoważonĄ mobilności miejskiej, który reprezentuj ę należy:

popularyzacja roweru, jako niezależnego środka transportu do codziennych
dojazdów do szkoły, do pracy, na zakupy

Nalezy ptzyznać, że przyjazne przechowywanie rowerów pod zadaszonąwińą
to jeden z najlepszych sposobów do zachęcania uczniów, aby jak najczęściej
korzystali z tej formy dojazdu do szkoŁy. Te dobrę nawyki na\eży promować łm
bardziej, że co trzęci uczei tej szkoĘ korzysta z roweru lub hulajnogi dojezdżając na

zajęcia. Z pewnością u wielu z nich te dobre nawyki pozostaną na dłużej i z roweru
będą korzystać nadal dojeżdżając na rowerze do szkoły średniej czy do pracy W
dorosłym życiu.

Wnioskuję również o to, aby w każdym następnym roku, przy kolejnych
szkołach, zacrynając od najbardziej ,,rowerowych", powstawa§ kolejne wia§
rowerowe aktywizuj ąceuczniow co będzie zgodne zP\anęm Gospodarki
Niskoemisyjnej Gminy Czechowice-Dziedzice, Strategią Rozwoju 2020+ otaz z
planem całościowej poprawy infrastruktury rowerowej na terenie Gminy
C ze ch orvi c e-D zię dzice .
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